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خبری »دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید مرتضی جاویدی  را گرامی می دارد

»وزیر بهداشت«: 

شیعیان عزادار با رعایت پروتکل ها 
اجازه خیز بیماری را نمی دهند

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: از همگان می 
خواهیم با رعایت ۱۰۰درصد شیوه نامه ها با بزرگداشت باشکوه 
حماسه کربلا و عاشورا، الگویی بی بدیل از شور آمیخته با 
شعور حسینی به پا کنیم و نگذاریم هرگونه خیز احتمالی 

بیماری را دشمنان به حساب عزاداران محرم ثبت کنند.
به گزارش »دنیای هوادار«، »سعید نمکی« -وزیر بهداشت- 
روز گذشته در پیامی افزود: روحانیون بزرگوار، وعاظ ارجمند، 
ذاکرین اهل بیت و مداحان گرانقدر، هیاتی های دل سوخته، 
مردان، زنان، سالخوردگان، جوانان، نوجوانان و کودکان عزیز 
ایران زمین ماههاست که ویروس منحوس، طوفانی بلاخیز 
بپا کرده، در زمانی کوتاه، دورترین نقاط جهان را در نوردیده، 
میلونها نفر را مبتلا کرده و هزاران نفر را به کام مرگ فرو 
برده، اقتصاد، فرهنگ، مناسبات اجتماعی، سیاست و از همه 

مهمتر نظام سلامت کشورها را دگرگون کرده است.
وزیر بهداشت ادامه داد: ایران عزیزمان نیز از جولانگاه های 
این همه گیری سهمگین بود و فرزندان غیور این سرزمین در 
کنار هم و در سخت ترین سال بعد از انقلاب اسلامی و زیر 
سنگین ترین فشارهای ناشی از تحریم های ظالمانه، حماسه 
ای بی بدیل آفریدند و ظرف کمتر از دو ماه توانستند موج 
اول بیماری را با کمتری هزینه و تلفات مهار کنند. موجی که 
قدرتمندان اقتصادی جهان را به زانو درآورد و بیمارانشان در 
پشت در بیمارستانها سرگردان یا متاسفانه در سرای سالمندان 

به کام مرگ رفتند..
وی افزود: گرچه در این راه سخت، گلهای معطری از بوستان 
بهداشت و درمان کشور پرپر شدند و داغ جانگدازشان همواره 
بر دل هایمان جاودانه می ماند ولی افتخار دیگری پس از 
سالهای دفاع مقدس توسط مدافعین سلامت با همدلی و 
وفاق ملی و کمک دیگر دستگاهها خلق شد که برگ زرین 

دیگری در کتاب تاریخ این سرزمین به یادگار گذاشت.
نمکی ادامه داد: در اردیبهشت امسال و در اوج این افتخار 
ملی به عنوان سربازی کوچک تقاضا کردم که از این دستاورد 
بزرگ مراقبت کنیم و با عادی انگاری و سهل اندیشی عنان 
این اژدهای سهمگین را از کف ندهیم. متاسفانه به دلایل 
مختلف، مراقبت ها و رعایت شیوه نامه ها مورد کم توجهی 
قرار گرفت و بار دیگر طوفانی غم انگیز در اقصی نقاط کشور 
مردان، زنان، جوانان و حتی کودکان زیادی را گرفتار کرد و عده 

زیادی عزادار جانباختگان عزیزشان شدند.
وزیر بهداشت در این پیام افزود: تعدادی از همکاران مظلوم 
و فداکارم شهید، گروهی بستری و انبوهی مبتلا و از خدمت 
واماندند و با پرداخت تاوان سنگین این بی توجهی ها با 
لطف خدا و تلاش شبانه روزی و ایثارگرانه مدافعین سلامت، 

بکاهیم و  این غول سهمگین  از شتاب ویرانگر  توانستیم 
تعداد بستری و مرگ و میر را به سراشیبی نزول سوق دهیم.
نمکی تاکید کرد: شرح آنچه بر همکاران رنج دیده و مظلومم 
گذشت را به محضر پروردگار و تاریخ این سرزمین می سپارم 
تا بر مظلومیت و ستمی که سهل انگاری ها بر آن ها روا 

داشت، قضاوت نمایند.
وزیر بهداشت اعلام کرد: اینک محرم، ماه عزا و بزرگداشت 
حماسه کربلا و عاشورا فرا می رسد و شور حسینی سراسر 
این سرزمین عاشق اهل بیت را فرا می گیرد که به قول مرثیه 
سرای محرم، همشهریم محتشم »باز این چه شورش است 
که در خلق عالم است«. »باز این چه نوحه و چه عزا و چه 

ماتم است.«
وی در این پیام نوشت: تاریخ این سرزمین گواه است که 
شیعیان عاشق حضرت اباعبدالله الحسین)ع( در اوج خفقان 
بنی امیه و بنی عباس و ... یاد حماسه کربلا و عاشورا را زنده 
نگاه داشته اند و فریاد مظلومیت سالار شهیدان را از نای جان 
برآورده اند و امسال محرم است و همه گیری نفسگیر کرونا 
و خانواده های داغداری که با لباس عزیزان قربانی بیماریشان 

به عزای محرم می پیوندند.
وزیر بهداشت افزود: تقاضایی عاجزانه است از مردم عزیز و 
عشاق اهل بیت تا شور و شعور حسینی را در هم آمیزیم و 
باز هم حماسه ای بی نظیر و در شأن ملت هوشمند ایران 

بزرگ بیافرینیم.
وی ادامه داد: نیک می دانید که در شریعت ما، حفظ سلامتی 
دشمنان  و  افراطیون  است.  حرام  غیر  به  اضرار  و  واجب 
سرسخت تشیع که وحشیانه ترین صحنه ها را با نام اسلام 
در منطقه و جهان رقم زدند، منتظرند تا از سیمای لطیف و 
رحمانی تشیع، چهره ای زمخت و عاری از منطق، با صرف 

هزینه های گزاف و تبلیغات گسترده به نمایش گذارند..
نمکی تاکید کرد: بر سر آنیم که صدای مظلومیت، شجاعت و 
آزادگی شهدای کربلا را از همه مناره ها و گلدسته ها برآوریم 
و پرچم عزای حسینی را بر سر در همه خانه ها در هر کوچه 
و برزن بیاویزیم اما بنا نداریم حتی یکی از عاشقان اهل بیت 
را با تنِ تب دار و آلوده به ویروس از مجلس عزای حسین)ع( 
روانه جامعه سازیم تا خدای نکرده انبوهی را بیمار و بار مراکز 

درمانی را افزون نماید.
وی افزود: از همگان می خواهیم آن گونه که رهبر فرزانه مان 
فرمودند با رعایت ۱۰۰درصد شیوه نامه ها با بزرگداشت باشکوه 
حماسه کربلا و عاشورا، الگویی بی بدیل از شور آمیخته با 
شعور حسینی به پا کنیم و نگذاریم هرگونه خیز احتمالی 

بیماری را دشمنان به حساب عزاداران محرم ثبت کنند.

کرونا در ایران خبر اول

تعداد جان باختگان کرونا در کشور
 به ۱۹ هزار و ۳۳۱ نفر رسید

سخنگوی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: 
تاکنون ۳۳۸ هزار و ۸۲۵ نفر در کشور به طور قطعی به 
ویروس کرونا مبتلا شده و با فوت ۱۶۹ نفر در ۲۴ ساعت 
گذشته، تعداد جان باختگان کرونا در کشور به ۱۹ هزار 
و ۳۳۱ نفر رسیده است و تاکنون 293 هزار و 811 نفر از 
بیماران، بهبود یافته و از بیمارستان ها ترخیص شده اند.
سیما سادات لاری روز گذشته درباره آخرین آمار مبتلایان 
قطعی به ویروس کرونا و موارد فوت ناشی از ابتلا به این 
ویروس در کشور بیان کرد: تا دیروز و بر اساس معیارهای 
قطعی تشخیصی، ۲ هزار و ۵۰۱ بیمار جدید مبتلا به 
کووید۱۹ در کشور شناسایی شد که یک هزار و ۱۷۳ نفر 
از آنها بستری شدند. با این حساب،  مجموع بیماران 

کووید۱۹ در کشور به ۳۳۸ هزار و ۸۲۵ نفر رسید.
وی ادامه داد: متاسفانه در طول ۲۴ ساعت گذشته، ۱۶۹ 
بیمار کووید۱۹ جان خود را از دست دادند و مجموع جان 

باختگان این بیماری به ۱۹ هزار و ۳۳۱ نفر رسید.
لاری افزود: خوشبختانه تاکنون ۲۹۳ هزار و ۸۱۱ نفر از 
بیماران، بهبود یافته یا از بیمارستان ها ترخیص شده اند. 
در  به کووید۱۹  بیماران مبتلا  از  نفر  همچنین ۳۹۵۶ 

وضعیت شدید این بیماری تحت مراقبت قرار دارند.
معاون وزیر بهداشت گفت: تاکنون ۲ میلیون و ۸۱۲ هزار 
و ۴۸۸ آزمایش تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده 

است.
وی اظهار کرد: استان های مازندران، تهران، قم، گلستان، 
خراسان شمالی، اردبیل، اصفهان، البرز، خراسان رضوی، 
کرمان، سمنان، آذربایجان شرقی، مرکزی، یزد و گیلان 
در وضعیت قرمز قرار دارند. همچنین استان های فارس، 
ایلام، لرستان، هرمزگان، زنجان، قزوین، آذربایجان غربی، 
بوشهر، همدان، چهارمحال و بختیاری و کهگیلویه و بویر 

احمد هم در وضعیت هشدار قرار دارند.
سخنگوی وزارت بهداشت درباره وضعیت کرونا در استان 
مرکزی گفت: این استان یکی از استان های با وضعیت 
قرمز است. در این استان شاهد خیز شدید در اسفند ماه 
سال گذشته و خیز جدی در فروردین امسال بودیم. از 
اواخر فروردین ماه تعداد موارد ابتلا و بستری روزانه در 
این استان کاهش یافت که تا اوایل خرداد ادامه داشت. 
از نیمه خرداد ماه، دوباره شاهد افزایش ابتلا و بستری 

روزانه در اغلب شهرستان های استان مرکزی هستیم و از 
هفته گذشته سه شهرستان دیگر به وضعیت قرمز تبدیل 
شدند. در حال حاضر ۷ شهرستان اراک، خمین، خنداب، 
دلیجان، ساوه، فراهان و کمیجان در وضعیت قرمز و دو 
شهرستان شازند و محلات در وضعیت هشدار قرار دارند.

وی بیان کرد: میزان اجرای پروتکل های بهداشتی در 
صنوف و اماکن استان مرکزی ۸۱.۵ درصد گزارش شده 
است. بیشترین میزان رعایت در اراک به مقدار  ۸۶.۹ 

درصد و کمترین در شازند به میزان ۶۴ درصد است.
لاری افزود: استفاده از ماسک در استان مرکزی ۷۴.۰۹ 
درصد گزارش شده که بالاترین میزان استفاده مربوط به 
شهرستان اراک به میزان ۸۲ درصد و پایین ترین میزان 

مربوط به شهرستان خنداب به مقدار ۵۰ درصد است.
معاون وزیر بهداشت گفت: استان مرکزی محل مراودات 
و رفت و آمد بسیاری از استان هاست و از طرفی سومین 
استان سالمند کشور است و بیشترین موارد مرگ و میر 

در این استان در سنین بالای ۶۰ سال رخ داده است.
وی افزود: بر اساس گزارش ها، میزان برگزاری مجالس 
عروسی و عزا و دورهمی خانوادگی در این استان همچنان 
بیماری  مدیریت  برای  جدی  چالش  یک  که  بالاست 
در این استان محسوب می شود. درخواست ما از مردم 
استان مرکزی این است که با رعایت جدی پروتکل های 
بهداشتی، استفاده بیشتر از ماسک و خودداری از برگزاری 
مراسم دورهمی خانوادگی، بتوانیم شاهد کاهش موارد 
ابتلا و بستری و خروج این استان از وضعیت قرمز در 

هفته های آتی باشیم.
سخنگوی وزارت بهداشت گفت: شمار مبتلایان ویروس 
کرونا در جهان از مرز یک میلیون گذشته و تاکنون بیش 
از ۷۵۷ هزار نفر در سراسر جهان جان خود را در اثر ابتلا 
به این بیماری از دست داده اند. همه گیری این ویروس 
در جهان همچنان رو به شتاب است و اساسی ترین عامل 
برای قطع زنجیره ویروس، رعایت اصول سه گانه شامل 
رعایت فاصله گذاری فیزیکی، شستن مرتب دست ها و 
استفاده از ماسک است. امیدواریم با همراهی و همدلی 
یکدیگر در پای بندی به این اصول شاهد شکست زنجیره 

بیماری در کشور باشیم.
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آخوندی، احمدی نژاد را متوهم و اغتشاشگر فکری خواند! اجتماعی
داشتند می دانستند که پشت آن حرف ها جز توهم و اغتشاش فکری

چیز دیگری نیست. 

نهال حرا در ۱۰۰ هکتار از سواحل 
هرمزگان کاشته می شود

مدیرکل منابع طبیعی هرمزگان گفت: امسال نهال حرا در 
۱۰۰هکتار از سواحل این استان کاشته می شود و اکنون جمع 

آوری بذر این گونه دریایی آغاز شده است.
در  پنجشنبه  روز  ذاکری  امید  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
جمع خبرنگاران افزود: جمع آوری بذر حرا تا اوایل شهریورماه 
سال جاری ادامه دارد و کاشت نهال نیز از اواخر مهرماه آغاز 

می شود.
وی بیان داشت: ساکنان شهرستان های قشم، بندرخمیر، 
سیریک، جاسک، بندرلنگه و کولغان بندرعباس با مجوزی که 
دریافت کردن اند، بذر درختان حرا را برداشت و نهال تولید 

می کنند.
مدیرکل منابع طبیعی هرمزگان خاطر نشان کرد: این گونه 
نهال ها پس از رشد تا ارتفاع ۲۰ تا ۳۰سانتی متر برای کاشت به 
سواحل، دهانه رودخانه و محل جزر و مد دریا منتقل می شود.

ذاکری اظهار داشت: حرا از گونه های درختان دریایی شناور در 
سواحل خلیج فارس، زیستگاه مهمی برای آبزیان، بی مهرگان 

و پرندگان است و نقش مهمی در حفظ محیط دریایی دارد.
وی یادآور شد: طرح تولید و کشت نهال حرا از سال ۷۰ در 
هرمزگان آغاز و تا کنون افزون بر ۱۰میلیون نهال در سواحل 

این استان کاشته شده است.
رسوب  از  ناشی  لجنی  خاک های  روی  بر  حرا  جنگل های 
خاک های حاصل از فرسایش سواحل رشد می کند و با جزر 
و مد آب در دریا شناور می شوند و این ویژگی راز شگفتی 

جنگل های اسطوره ای حرا است.
هرمزگان با سطح بیش از ۲۰ هزار هکتار بیشترین سطح 
جنگل های حرا را در کشور دارد، جنگل های منحصر به فرد 
حرا، زیستگاه پرندگان، حشرات، دو کفه ای ها و محلی امن 
برای تخم ریزی آبزیان به ویژه میگو است به طوری که ۵۰ 
درصد از آبزیان خلیج فارس و دریای عمان در جنگل های حرا 

تخم ریزی می کنند.
جنگل های دریایی حرا از اول خرداد به مدت یک ماه، گل 
های خوشه ای زرد رنگ می دهند و از آخر مرداد بذر آن برای 
تولید نهال از این درختان برداشت می شود که با مشارکت 

مردم بومی ساحل نشین بذرها انجام می شود.

صحبت ما پدیده ای مهم و در عین حال ترسناک به نام 
»کنکور« است، موضوعی که برای خیلی ها نان دارد و آغاز 

راه عده ای کثیر برای رسیدن به نان و نوا است.
فشار، اضطراب، دلواپسی، تنیدگی، نگرانی و چندین قید 
حالت نچندان خوشایند و مثبت که به طرز عجیبی با کنکور 
و جماعت کنکوری از بدو شروع این قصه پر غصه عجین 
شده است، می تواند تعریف مناسبی برای ماهیت این 

پدیده بسیار مهم جامعه باشد .
شاید می توان این دوران پر تلاطم را بزرگترین دغدغهِ 
هر جوانی برای آغاز دوران کسب کار و پیشه برای آینده 
او دانست، از قضا دست سرنوشت هم عواقب متفاوتی 
برای هر فرد در این راه پر پیچ و خم قرار می دهد، عوامل 
مختلفی می تواند در موفقیت یا عدم سعادت در این 
ماراتن چند ساعته که مسیر زندگی بخش مهمی از جامعه 
را که فقط با چندین گزینه تغییر می دهد تاثیر گذار باشد، از 
موارد کوچک، مانند جای صندلی بگیر تا مبحث شانس و...

اما این بار حرف ما شرایط برگزاری کنکور و نحوه پذیرش 
داوطلبان آن نیست، البته که به وقتش می شود صدها خط 
برای این موضوع بسیار مهم نوشت که هم می تواند نقد 

باشد و هم تمجید.
کروناویروس، در کشور عزیزمان روزانه صدها نفر قربانی می 
گیرد، اما جدا از مرگ و میر، این ویروس نامیمون قربانیان 
دیگری هم دارد، از نابودی کسب و کار مشاغل مختلف، 
صحبت های زیادی شده است )البته که هنوز هم خیلی 
از اقشار جامعه در فشار و مضیقه هستند و تا اینجای کار، 
راهی هم برای بهبودی شرایط زندگی شان پیدا نشده است( 
اما در خصوص جامعه کنکوری های دوران شیوع کرونا، 
بی مهری های بسیاری شده است، »کنکوری های امسال 
را می توان یکی از بزرگترین قربانی های غیرجانی کرونا 

دانست«.
کنکوری های امسال، چندین دفعه دچار شوک های بزرگی 
شده اند، اما مشکل اصلی کار اینجاست که فعلا، به انداره 
صحبت های به عمل آمده، کار مثبت و خاصی برای این 
کنکوری های نگون بخت، انجام نشده است، گویا هنوز هم 
خیلی از مسئولان اهمیت کنکور را درک نکرده اند که هر 
روز و هر دقیقه، تصمیم و تاریخ برگزاری یکی از بزرگترین 
و در عین حال حساس ترین رویداد های سالانه کشور را 

جا به جا می کنند.
در حالت طبیعی هم که آینده و سرنوست یک جوان و 
نتیجه تلاش دوزاده سال تحصیلی اش در چند ساعت رقم  

می خورد ظلم محض است، چه برسد به انتشار اخبار ضد و 
نقیض که هر لحظه جان کنکوری ها را می گیرد و برایشان 

تبدیل به یک عذاب شده است.
اگر قرار بود کنکور در تاریخ مقرر برگزار شود، پس چرا اعلام 
کردند که با یک ماه تعویق برگزار می شود؟ یا اگر قرار نبود 
تعویق پیدا کند، پس چرا تغییر زمان کنکور را اعلام کردند؟  
اصلا چه طور می شود که تصمیم به این بزرگی و مهمی، 
به همین راحتی و فقط در چند ساعت تغییر کند، مگر نمی 
دانند که روزهای پایانی این دوران چه قدر برای کنکوری ها 
مهم است، حالا فشار و اضطراب طبیعی کنکور یک طرف، 

فشار روانی و عصبی پیش آمده در طرف دیگر.
چندین نفر در جلسه کنکور کارشناسی ارشد و دکتری به 
کرونا مبتلا شدند؟ چه تضمینی وجود دارد که از مبتلایان 
این برهه، کسی جانش را از دست ندهد؟ برای کنکوری 
های پیش رو چه رویکردهایی پیشنهاد شده است که 

اتفاقات کارشناسی ارشد و دکتری تکرار نشود؟ 
ـ»چهار ساعت یک داوطلب کنکور، با ماسک و دستکش و 
استرس و فشار و هزار یک مشکل دیگر، باید برای آینده اش 
بجنگد« این می تواند غمناک ترین وصف حال گروهی از 

جوانان این سرزمین باشد.
اتفاقات چند وقت اخیر باز هم »ناتوانی ما را در مدیریت 
بحران« به همگان نشان داد، امیدواریم در آینده کسی از این 
تصمیمات ضد و نقیض متضرر نشود تا آینده اش به مسیر 

نامناسب تغییر کند.

یادداشت

اندر احوالات یک تصمیم تاریخی؛

کنکور کرونایی؛ قصه پرغصه

محیط زیست

»امام جمعه کرج«:

جانبازان و آزادگان کتاب گویای دفاع مقدس هستند

نماینده ولی فقیه دراستان البرز و امام جمعه کرج 
قرار  آزادگان درسطح مختلفی که  و  گفت: جانبازان 
دفاع  پنهان  و  آشکار  زوایای  گویای  کتاب  داردند 

مقدس هستند.
به گزارش »دنیای هوادار«، آیت الله سید محمد مهدی 
حسینی همدانی در خطبه مکتوب کرج با اشاره به 
۲۶ مرداد سالگشت بازگشت آزادگان سرافراز به ایران 
اسلامی افزود: بیان خاطرات و شرح زندگی در اسارت 
درسهای فراوانی دارد که باید نسل جوان ما با این 

ایثارها و جوانمردی ها آشنا شوند.
وی تاکید کرد: امروز هرچه بیشتر باید پای صحبت 
جانبازان و خانواده های ایثاگران  نشست و برای آینده 

بهره برد.
امام جمعه کرج با اشاره به ۲۸ مرداد سالگشت یکی 
از عبرت آموزترین و نقاط عطف تاریخ معاصر ایران نیز 
گفت:  بررسی دقیق و با تامل دقیق این تاریخ هم 
برای مردم و مسوولان و هم برای امروز و فردای اداره 

کشور مفید است.
وی افزود: اینکه بدانیم کودتا چگونه شکل گرفت و 
آثار و تبعات آنچه بود و بر سر کشور چه آورد، بسیار 
امروز  که  حوادثی  و  مسایل  اگر  است.  بااهمیت 
با آن ها مواجه هستیم را با اتفاقات گذشته خوب 
تطبیق دهیم و مرور کنیم راه صواب و رسیدن به 

آینده مطلوب را پیدا می کنیم.

ما  امروز  اگر  آورشد:  یاد  الله حسینی همدانی  آیت 
از عموم مردم یا حتی از بعض خواص سوال کنیم 
در جریان کودتای ۲۸ مرداد چه اتفاقی افتاد، به ما 
به خیابان  کودتاچی  ای  گویند؛ عده  در جواب می 
ها ریختند و دولت مصدق را از بین بردند و شاه را 
نظام شاهنشاهی  با  تا ۲۵ سال  را  ما  و  برگرداندند 
دراین باره  عده ای  بیان  عصاره  این  کردند.  بدبخت 
خواهد بود. اما اگر دقیق نگاه کنیم که ما امروز به این 
نوع نگاه خیلی احتیاج داریم که مسوولان تصمیم 
گیر و تصمیم ساز ما به خصوص این دقت ها را داشته 

باشند.
وی اظهار داشت: چطور کودتا واقع شد و چه شد که 
هیچ کس از مردم با آنان مخالفت و اعتراض نکرد و 
همه نتیجه را پذیرفتند،  قضیه ازاین قرار بود که قبل 
از وقوع کودتا جنگ روانی را آغاز کرده بودند و عده-
ای فضاسازی های لازم را برای پذیرش افکار عمومی 
آماده کرده بودند. همین مساله ای که امروز به جنگ 
اراده  ها و روایت  ها و جنگ شناختی معروف است 

و ما باید درس بگیریم که در این زمین بازی نکنیم.
با  و  با همین روش  امروز  افزود:  امام جمعه کرج 
کمک از فضای مجازی با شدت و توسعه بیشتر روی 
اذهان جامعه کار می کنند و بذر ناامیدی و تحریف 
و کتمان حقایق  را پراکنده می کنند تا به موقع بهره 
ببرند. به کمک رسانه  چی  های کودتا، از مدت ها قبل 
افکار و ذهن مردم را مورد هدف قراردادند و طوری 
عمل کردند که اگر سران ملی شدن صنعت نفت هم 
از مردم می  خواستند که حرکتی داشته باشند کسی 

گوش به حرف آنان نمی داد.

محمدرضا ولی زاده

  نویسنده

»البرز« چه خبر؟
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شهری دكتر »حسين فاطمي« وزير امور خارجه وقت »خروج شاه بدون اطلاع قبلي« از كشور 
را »فرار« او اعلام و به ملت گزارش كرد که اين عمل شاه به منزله استعفاي او است.

در چنین روزی!

»دنیای هوادار« گزارش می دهد؛

تدوین شاخص هایی برای توسعه 
۳۱ شهرستان کمتر توسعه یافته

وزیر  روستایی  و  شهری  امور  توسعه  و  عمران  معاون 
کشور ضمن اشاره به تدوین شاخص هایی برای توسعه 
۳۱ شهرستان کمترتوسعه یافته، گفت: در یکسال اخیر 
در حوزه اقتصادی اقدامات مختلفی نظیر برپایی بازارچه 
های صنایع دستی، احداث نیروگاه خورشیدی، احداث 
مراکرقالیبافی و خرید تضمینی قالی، ایجاد شرکت های 
و  ها  استان  سایر  به  بومی  تعاونی، صدور محصولات 
کشورهای خارجی صورت گرفته و در حوزه امور کالبدی 
و زیربنایی شاهد انجام اقداماتی مثل نصب المان های 
شهری، توسعه فضای سبز، ایجاد شبکه فاضلاب، احداث 
مراکز درمانی و کتابخانه و احصاء ساختمان های بلا 
استفاده برای واگذاری باهدف افزایش تولیدات شهری 

و روستایی بوده ایم.
به گزارش »دنیای هوادار«، نشست هم اندیشی فرمانداران 
سپاه  فرماندهان  و  یافته  توسعه  کمتر  شهرستان   ۳۱
استانی با هدف ارزیابی اقدامات و برنامه های مشترک 
در راستای ارتقای شاخص های توسعه به ریاست معاون 
کشور،  وزیر  روستایی  و  شهری  امور  توسعه  و  عمران 
رئیس سازمان بسیج سازندگی کشور ، مشاور وزیر کشور 
در راهبری ۳۱ شهرستان بصورت ویدیو کنفرانس تشکیل 

شد.
جمالی نژاد با بیان اینکه یکی از اهداف عمده این طرح 
توزیع عادلانه خدمات و امکانات به منظور توزیع متوازن 
جمعیت در تمامی مناطق و حرکت به سمت توسعه 
پایدار می باشد،  اضافه کرد: در نشست ها و جلسات هم 
بالقوه  باید ظرفیتها و توانمندی های  اندیشی استانی 
مناطق شهری و روستایی استان برای توجه ویژه به آن ها 
در برنامه ریزی های خرد و کلان احصاء و در خصوص آن 

ها بحث های کارشناسی صورت گیرد.
افزایی،  هم  برای  اینکه  به  اشاره  با  همچنین  او   
دستگاه های  تمامی  و همکاری حداکثری  همیاری 
همکاری  های  نامه  تفاهم  موضوع،  این  با  مرتبط 
مشترکی به منظور بهره گیری از ظرفیت های دستگاه 
های  نامه  تفاهم  گفت:  شده،  منعقد  مرتبط  های 

مختلفی با سازمان بسیج سازندگی، بیمه روستاییان 
و عشایر، بنیاد مستضعفان، بنیادعلوی، ستاد اجرایی 
فرمان حضرت امام و دانشگاه دفاع ملی و ... انجام 
شده و یا در حال نهایی شدن است و مسئولان استانی 
باید ضمن تشکیل کارگروه های استانی، موضوعات 
شدن  برطرف  برای  را  مشکلات  و  پیگیری  را  مرتبط 

هرچه سریعتر به ما منعکس کنند.
او گفت:  مسئولان استانی باید زمینه حضور موثر بخش 
خصوصی، سازمان های مردم نهاد و خیرین در مبحث 
بکارگیری  با هدف  را  یافته  توسعه  ۳۱شهرستان کمتر 
زیرساخت ها،  تقویت  و  ایجاد  در  آنان  توانمندی های 
اجرای برنامه های فرهنگی، هنری، اجتماعی و اقتصادی 

را فراهم کنند.

ایجاد عدالت منطقه ای در دستور کار

رئیس سازمان شهرداری ها و دهیاری های کشور با بیان 
اینکه عدالت منطقه ای از اهداف توسعه ۳۱ شهرستان 
است، گفت: باید در برنامه ریزی ها و پیاده سازی برنامه 
های توسعه، بر ویژگی ها و مزیت های خاص هر منطقه 
توجه شود و تاکید ما بر استراتژی توسعه ای منطقه 

ای است.
جمالی نژاد همچنین گفت: در حوزه امور اجتماعی و 
فرهنگی اقداماتی نظیر اجرای طرح نجات با همکاری 
و  اجتماعی  اورژانش  ایجاد  ای،  حرفه  و  فنی  سازمان 
مراکز ترک اعتیاد و تهیه شناسنامه اجتماعی و فرهنگی 
شهرستان ها صورت گرفته و در حوزه امور مدیریتی و 
نیروی انسانی شاهد اجرای تورهای صنعتی برای مدیران 
و تسهیلگران، انتخاب مدیران شرکت های بزرگ به عنوان 
توسعه  هماهنگی  شورای  تشکیل  و  شهرستان  معین 
اجرای  شاهد  هم  آموزشی  امور  حوزه  در  و  شهرستان 
نشاط  بومی، جشنواره  و  ورزش های سنتی  مسابقات 
توزیع  و  تهیه  و  محصولات  ارایه  نمایشگاه  روستایی، 
بسته های آموزشی با موضوع اعتیاد در برخی شهرها و 

روستاهای هدف بوده ایم.

مدیریت شهری گزارش

ماده ۱۰۰ شهرداری ها زیر ذره بین مجلس

جریمه نقدی برای مسافرت های غیرضرور و نزدن ماسک

تصویب سند پهنه بندی حریم کرج در آینده ای نزدیک
طبق وعده داده شده سند پهنه بندی حریم شهر طی یک ماه 
آینده در شورای عالی شهرسازی و معماری مصوب می شود و 
در واقع ما اولین کلانشهر کشور هستیم که نسبت به تهیه و 

تدوین این سند بالادستی اقدام نموده ایم.
به گزارش »دنیای هوادار«، احد رسولی گفت: با توجه به ایراداتی 
به طرح مطرح بود، مجدداً بر تطبیق آن با سند پهنه بندی 
حریم، طرح تفصیلی قدیم و جدید و سایر ضوابط و اسناد 
بالادستی تاکید شد تا تصویب آن در کارگروه امور زیربنایی و 

سایر مبادی با موانع قانونی مواجه نگردد.
او گفت: با توجه به نزدیکی اراضی مذکور به کنارگذرمهرشهر 
و دسترسی آسان به فرودگاه پیام و شهرک صنعتی اشتهارد، 
پیشنهاد ساخت هتل و فضاهای رفاهی مشابه مطرح شده 
که باید با اسناد فرادستی تطبیق داده شود. با توجه به بافت 
باغشهری اراضی 160 هکتاری با پیاده سازی طرح گردشگری 
می توان از تخریب باغات و جلوگیری از تفکیک غیرمجاز 
مذکور  اراضی  چون  اینکه  ضمن  کرد،  جلوگیری  اراضی 
چسبیده به حریم شهر می باشد، شاهد توسعه مطلوب شهر 

خواهیم بود.
رسولی در پایان تصریح کرد: موضوع دیگری که باید به آن اشاره 
کرد، بحث تصویب سند پهنه بندی حریم شهر در شورای عالی 
شهرسازی و معماری در آینده ای نزدیک است که در صورت 
تحقق آن اولین کلانشهر کشور هستیم که این اسناد بالادستی 

را تهیه و به تصویب رسانده است. تهیه طرح های توسعه 
شهری ضامن توسعه متوازن و مطابق با اصول شهرسازی است 

که خوشبختانه اخیرا توجه خوبی به آن شده است.

معاون برنامه ریزی و نظارت ستاد فرماندهی مقابله با کرونا در 
تهران از پیشنهاد اعمال جریمه نقدی و محرومیت از خدمات 
اجتماعی برای افراد و اصنافی که پروتکل های بهداشتی را 

رعایت نمی کنند، خبر داد.
اینکه  بیان  با  »دنیای هوادار«، دکتر علی ماهر  به گزارش 
پیشنهاد تعیین جریمه نقدی و محرومیت از خدمات اجتماعی 
در رابطه با افراد و اصنافی که پروتکل های بهداشتی را رعایت 
نمی کنند از سوی ستاد کرونای تهران به ستاد ملی ارایه شده 
است، گفت:  این پیشنهادات با هدف کنترل و مدیریت بیشتر 
بحران کرونا ارایه شده و پس از بررسی و تصویب در ستاد ملی 

کرونا جهت اجرا ابلاغ می شود.
وی تعیین جریمه نقدی برای افرادی که در طول دوران شیوع 
کرونا به سفرهای غیرضروری می روند را یکی از پیشنهادات 
عنوان کرد و گفت: در این راستا برای افرادی که در زمان  شیوع 
بالای کرونا نسبت به مسافرت های غیرضروری اقدام کرده و 
هم خود و هم دیگران را به مخاطره می اندازند، جریمه نقدی 
در نظر گرفته شده و همچنین پیشنهاد شده که اگر فردی در 
حین مسافرت غیرضروری و به دلیل عدم رعایت پروتکل ها به 

کرونا مبتلا شد، هزینه درمان را پرداخت کند.
ماهر با اشاره به نظارت ها و بازرسی های دوره ای کارشناسان 
عمومی،    و  شهری  محیط های  وسایر  اصناف  از  بهداشت 
تصریح کرد:  در این زمینه هم پیشنهاد شده تا برای اصناف 
و افرادی که پروتکل ها را رعایت نمی کنند، جریمه های نقدی 

تعیین شود. این مساله افرادی که در سطح شهر از پوشش 
ماسک استفاده نمی کنند  را نیز در بر می گیرد.

معاون ستاد فرماندهی مقابله با کرونا در تهران همچنین در 
ادامه با اشاره به سطح رعایت پروتکل ها در مراکز صنعتی 
و کارخانه ها عنوان کرد: بخش بهداشت محیط  و بهداشت 
حرفه ای دانشگاه های علوم پزشکی روی این مساله نظارت 
داشته و بازدیدهای دوره ای انجام می دهند، اتفاقا گزارش ها 
نشان داده که  در کارخانه ها و مراکز صنعتی بزرگ در زمینه 
وجود  دلیل  به  و  است  کمتر  مشکلات  پروتکل ها  رعایت 

سیستم های کنترلی در کارخانه ها وضعیت بهتر است.
او گفت: بیشترین مشکلات به کارگاه های کوچک و اصناف 
برمی گردد که عمدتا پروتکل ها را رعایت نمی کنند که در این 
رابطه نیز برخورد می شود و از این پس جرایم نقدی برای آن ها 

در نظر گرفته می شود.
ماهر در خاتمه با اشاره به ابلاغ پروتکل های بهداشتی مرتبط  
با مراسم ماه محرم گفت:  بر این اساس کلیه فعالیت ها باید 
بهداشت  کارشناسان  و  انجام شود  پروتکل ها  در چارچوب 
۳ دانشگاه علوم پزشکی در تهران بر این فعالیت ها نظارت 
دارند. البته همچون گذشته توصیه و پیشنهاد ما به مومنان و 
سوگواران این است که اصول سه گانه بهداشتی یعنی پوشش 
را  مداوم  دست ها  و شست وشوی  گذاری  فاصله  ماسک، 
رعایت کنند و برای کاهش شیوع و انتقال بیماری در تجمعات 

شرکت نکنند.

پایتخت
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شرکت  شانا  نگین  غذایی  صنایع  شرکت  تغییرات  آگهی 
ملی  شناسه  و  ثبت 18005  به شماره  محدود  مسئولیت  با 
14000071327 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده 
مورخ 1399/05/15 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - خانم مریم 
قند چی با کد ملی 1377423395 با پرداخت مبلغ 50/000/000 
ریال به صندوق شرکت در ردیف شرکا قرار گرفت. -آقای حسین 
بیگ محمد زاده با کد ملی 0057878791 با پرداخت مبلغ 
950/000/000 ریال سرمایه خود را به 84/900/000/000 ریال افزایش 
داد - سرمایه شرکت به مبلغ 85/000/000/000 ریال افزایش یافت 
و ماده مربوطه در اساسنامه اصلاح شد. -تعداد اعضای هیئت 
مدیره به 3 نفر افزایش یافت.و ماده مربوطه اساسنامه بشرح 
فوق اصلاح گردید - لیست شرکای آقای حسین بیگ محمد زاده 
دارای 84/900/000/000 ریال سهم الشرکه 2- خانم قدرت السادات 
حسینی دارای 50/000/000 ریال سهم الشرکه 3- خانم مریم قند 

چی دارای 50/000/000 ریال سهم الشرکه.  )941654(
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز 
 اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

آگهی تغییرات

22 مردادماه سالروز جدایی بحرین از ایران بود. البته شایان توجه است جدایی بحرین از اقتصادی
ایران در  دوره قاجار استارت خورد در آن زمان ایرانیان ساکن بحرین طی نامه ای از شاه ایران 
درخواست کمک و آزادی آن ها از دست انگلیسی ها را کرده بودند و این در حالی بود که شاه 

ایران با حرمسرا در فرنگ مشغول عیش و خوشگذرانی بود!

»معاون وزیر راه«:
واریز نشدن وجه متقاضیان مسکن 

ملی به معنی انصراف است
معاون مسکن و ساختمان وزارت راه وشهرسازی با اعلام 
اینکه عمده افتتاح های طرح اقدام ملی مسکن در ۱۴۰۰ انجام 
می شود، گفت: کسانی که در مهلت تعیین شده نسبت به 
افتتاح حساب و واریز وجه اقدام نکنند، به عنوان انصرافی و 

حذفی های این طرح به شمار می روند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از وزارت راه و شهرسازی، 
»محمود محمودزاده« گفت: برخی از خانه های  طرح اقدام 
و  شود  می  افتتاح  امسال  دولت  هفته  در  مسکن  ملی 
واحدهای باقی مانده مسکن مهر در حدود ۳۸ هزار واحد در 

شهریور تحویل می شود.
وی گفت: تعیین تکلیف ثبت نام کنندگان طرح اقدام ملی 
مسکن در استان ها انجام شده و افرادی که فرم »ج« آنان قرمز 
بوده و مالکیت نداشتن آن ها محرز شناخته شده باشد، به 

چرخه اقدام ملی مسکن بازخواهندگشت.
محمودزاده تاکیدکرد: پیش بینی شده تا پایان شهریور ماه 
امسال، همه ثبت نام شدگان طرح اقدام ملی مسکن تعیین 
تکلیف  شوند، یعنی افرادی که واجد شرایط واقعی باشند در 
این طرح باقی می مانند و رد صلاحیت شده ها، چنانچه نتوانند 
مدارک مستدلی ارائه کنند، از این گردونه خارج خواهند شد.

معاون وزیر راه و شهرسازی توضیح داد: افرادی که تایید شرایط 
نهایی شده و نسبت به واریز وجوه اعلام شده به بانک برای 

افتتاح حساب اقدام ملی، اقدام می کنند در پروژه می مانند.
پیشتر »محمد اسلامی« وزیر راه و شهرسازی در بازدید از 
خبرگزاری جمهوری اسلامی گفت: ۹۳۰ هزار نفر واجد در 
سامانه طرح اقدام ملی مسکن پرونده خود را تکمیل کردند 

که ۴۰۰ هزار نفر واجد شرایط هستند.
وزیر راه و شهرسازی افزود: براساس برنامه ۴۰۰ هزار واحد 
مسکونی طرح اقدام ملی مسکن در سراسر کشور احداث 

خواهند شد.

مسکن

داراب خانی معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم 
دادگستری کل استان البرز در جلسه ای که به منظور تشریح 
و تبیین قانون حمایت از اطفال و نوجوانان و ساماندهی 
کودکان کار و خیابان با حضور نمایندگانی از فرماندهی 
انتظامی کرج، شهرداری کرج و سازمان های مردم نهاد 
برگزار شد، اظهار کرد: خوشبختانه این قانون، نقشة راه را 

ترسیم کرده و کامل کنندة قوانین در این حوزه می باشد.
قانون حمایت از اطفال و نوجوانان مشتمل بر 51 ماده و 
15 تبصره در جلسه علنی 23 اردیبهشت ماه 1399 مجلس 
شورای اسلامی تصویب شد و در تاریخ 31 اردیبهشت ماه 

99 به تأیید شورای نگهبان رسید.

مذکور  قانون  مفاد  از  برخی  تشریح  خانی ضمن  داراب 
و  اطفال  توانمندسازی  و  نگهداری  حمایت،  درخصوص 
نوجوانان، بررسی جرایم و مجازات های تعریف شده برای 
سوء استفاده کنندگان از آن ها، تدابیر حمایتی اتخاذ شده 
در این خصوص و تبیین کلیات این قانون، اظهار کرد: همة 
دستگاه ها موظفند اقدامات لازم را براساس سیاست ها و 

راهبردهای موجود در این قانون انجام دهند.
وی گفت: با توجه به اینکه سازمان های مردم نهاد در 
حفظ حقوق شهروندی با معاونت اجتماعی و پیشگیری از 
وقوع جرم دادگستری استان البرز و شهرداری کرج قرارداد 
دارند، لازم است به منظور شناسایی عوامل سوء استفاده از 
کودکان کار و خیابان، با مشارکت نیروی انتظامی، شهرداری 
و بهزیستی اقدام نموده و نتایج حاصله را به این معاونت 

اعلام کنند.
این مقام قضایی ضمن تشکر از فرماندهی انتظامی کرج 
در پیشگیری از جرائم و آسیب های کودکان کار و خیابان 
با مشارکت شهرداری، بهزیستی، سمن ها و دستگاه های 
مربوطه، خواستار ادامة این مشارکت گردید و بیان کرد: 
معاونت اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری 
قانونی،  اختیارات  و  وظایف  براساس  نیز  البرز  استان 
مصوبات سابق و فعلی را تا حصول نتیجه پیگیری خواهد 

کرد.
وی در ادامه با اشاره به اینکه دستگاه های مسئول باید 

اقدامات لازم را جهت پیشگیری از جرایم کودکان کار و 
خیابان و ساماندهی آن ها انجام دهند تصریح کرد: در 
صورت کوتاهی، در مرحله اول تذکرات لازم به دستگاه 
مربوطه داده می شود و در صورت عدم اصلاح، مراتب جهت 

اقدامات قانونی به دادستان کرج اعلام خواهد شد.
داراب خانی در حاشیة این نشست و در گفتگو با خبرنگار 
معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری 
کل استان البرز اظهار کرد: در سال 98 در مرکز ساماندهی 
کودکان کار و خیابانِ معاونت اجتماعی و پیشگیری از 
وقوع جرم دادگستری کل استان البرز، 221 کودک جذب 
و شناسایی شدند که از این تعداد برای 31 کودک پرونده 
تشکیل و مابقی در دست رسیدگی می باشد. همچنین 
بیش از 30 مورد بازدید از خانواده و محل سکونت کودکان 

مذکور به عمل آمد.
امام  امداد  کمیته  به  ها  خانواده  از  تعدادی  معرفی 
خمینی)ره( استان جهت تحت پوشش قرار دادن آن ها، 
معرفی کودکان جا مانده از تحصیل به اداره کل آموزش و 
پرورش استان، اختصاص بیمارستان امام علی)ع( واقع در 
منطقه اسلام آباد کرج جهت درمان کودکان کار و خیابان، 
غربالگری و شناسایی کودکان فاقد هویت و بدسرپرست و 
ارائه بسته های معیشتی و بهداشتی به افراد فوق )همزمان 
با شیوع ویروس کرونا(؛ از جمله اقدامات انجام شده توسط 

مرکز مذکور می باشد که داراب خانی به آن ها اشاره کرد.

قضائی

»جعفر داراب خانی« مطرح کرد:

پیشگیری از جرایم با اجرای قانون جدید حمایت 
از اطفال و نوجوانان 

البرز صدای اعتراض مربیان را بلعید 

جوانان  و  ورزش  اداره  جلوی  در  گذشته  روز  صبح 
استان البرز جمعی از مربیان و پیشکسوتان ورزش 
کرج که بیش تر آنان از مربیان تکواندو تشکیل داده 
بودند به اعتراض به وضع بی نهایت بد و درناک خود 
و ورزش استان که دیگه این روزها حتی کار از نفس 
های آخر هم گذشته و دیگر جانی برایش نمانده جمع 

شدند تا شاید کسی صدای آن ها را بشنود.
می  ما  چون  کند  همدردی  ها  آن  با  کسی  شاید 
ما  که  زمانی  رسید  نخواهد  ما  داد  به  کسی  دانیم 

می خواستیم انتخاب شویم و یا اینکه در مراسم های 
خود از شخصی برای جذابیت بیش تر به دنبال کسی 
می گشتیم ورزشکاران اولین نفر بودند ولی حالا حتی 

جواب آن ها را هم نمی دهند.
امروز همه این دوستان که خود می دانند دیگر شاید 
هیچ وقت اوضاع به صورت قبل باز نخواهد گشت 
ولی فقط می خواهند بدانند که چرا این دولت و اداره 
ورزش هیچ فکر و هیچ کمکی به قشر زحمتکش و 

این روزها رها شده مربیان نکرده و نمی کند.
البته این قشر از قبل هم مورد بی مهری های زیادی 
که  ناکافی  مزد  دست  و  بیمه  نداشتن  شده  واقع 
همیشه باعث آزار این دوستان بوده  و حالا که دیگر 

تیر خلاص به آن ها زده شده است.
چرا واقعا چرا به درد این مربیان کسی نمی رسد؟ 
مگر ما سلامتی جامعه را نمی خواهیم مگر ما افتخار 
آیا  خواهیم  نمی  را  المللی  بین  عرصه  در  آفرینی 

همیشه وضع به این صورت باقی خواهد ماند؟

واقعا قدر این زحمات را چه کسی متوجه می شود؟ 
چرا حالا چشم و گوش همه مسئولان بر روی این 
قشر کور و کر شده؟ شش ماه بدون درآمد، شش ماه 
درد و سختی و ناراحتی؛ چه کسی پاسخگو است؟ 
متولی ورزش استان چه فکری برای وضع حال و آینده 

مربیان دارد؟

»البرز« چه خبر؟

سید محمدرضا  حسینی

  خبرنگار

جناب سرهنگ »محمدرضا یوسفی« ریاست محترم کلانتری ۱۱ مرکزی کرج - جناب 
سروان »عبدالله وحیدی« رئیس تجسس کلانتری ۱۱ مرکزی کرج - ستوان یکم 
»علیرضا محمدپور«  افسر تجسس کلانتری ۱۱ مرکزی کرج - ستوان دوم »پدرام 

بابالوی« افسرتجسس کلانتری ۱۱ مرکزی کرج
بدینوسیله از زحمات شبانه روزی شما بزرگواران و سایر پرسنل آن کلانتری به جهت 
اقدامات به موقع و رسیدگی به شکایات ارباب رجوع که موجبات تامین امنیت 
شهروندان، برخورد با اراذل و اوباش و دستگیری سارقان و مالخرها در کوتاه ترین زمان 
ممکن که باعث رضایت مندی مالباختگان گردیده است تشکر و قدردانی می نماییم. 
جمعی از شهروندان، کسبه، اصحاب رسانه و خبرنگاران

جناب آقای محمدی )مدیرکل محترم امور مالیاتی استان البرز(  - جناب آقای معینی نیا 
)ریاست امور مالیاتی ۶۴ و سایر کارمندان محترم امور مالیاتی۶۴(

یکی از سازمان هایی که دارای اهمیت بالایی در زمینه ارتباط با مشتری است، سازمان امور 
مالیاتی است که خوشبختانه اقدامات شما بزرگواران و سایر پرسنل آن اداره موجبات بهبود ارتباط 
پرسنل آن اداره با ارباب رجوع و مشتریان گردیده است و بدینوسیله از اقدامات و خدمات ارائه 
شده توسط واحدهای مختلف آن اداره کل در خصوص تکریم ارباب رجوع و باز بودن همیشگی 
درب دفاتر مدیران به روی شهروندان تشکر و قدردانی می نماییم. امیدواریم مسولین در این 
وضعیت بد کرونایی به فکر سلامتی شما عزیزان باشند و به طور شایسته بخاطرحسن اخلاق 
خوب با ارباب رجوع  تقدیر نمایند. امید است همواره در سنگر خدمت رسانی به مردم شریف 

جمعی از مودیان مالیاتی و اصحاب رسانه استان البرزاستان البرز موفق و سربلند باشید. 
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ورزشی ستاره چلسی به آرسنال پیوست
باشگاه  و  برزیلی  نفوذی  هافبک  بورجس«  »ویلیان 

چلسی به صورت رسمی راهی آرسنال شد.

بیانیه بی ادبانه و پر از گاف »هیات داوران« را 
کجای دلمان بگذاریم؟

این بود »جشنواره«!
»دنیای هوادار«

توسعه كيفی رسانه ها از جمله مسائل و اولویت های مطرح 
درخصوص برگزاری جشنواره های مطبوعاتی است که مبحث 
اهالی  میان  را  رسانه ها  امتیازبخشیِ  درکنار  سالم  رقابت 
مطبوعات و خبرگزاری ها پررنگ تر جلوه می دهد و باتوجه 
به شرایط یکسان و موضوعات ثابت در اجتماع، زاویۀ دید و 
نگرش های متفاوتی را به منصه ظهور می گذارد که به اعتبار و 

وزنِ رسانه مذکور، هویت مستقلی می بخشد.
برگزاری  درخصوص  خبری  بارگذاری  با  گذشته  چندماه  از 
چهارمین جشنواره مطبوعات و خبرگزاری ها در استان البرز، 
رقابت دوباره ای برای اهالی خبر در استان به وجود آمد و 
پیشکسوتان  از  جشنواره  داوران  که  موضوع  این  اعلام  با 
نامدار در مطبوعات هستند، مُهرتأییدی برای اعتباربخشی به 
جشنواره ای زده شد تا هماوردی سالم را میان اهالی رسانه در 

استان به یادگار بگذارد.
در این میان و با برگزارشدن اختتامیه مراسم در چهارشنبه 
گذشته، موارد و نواقص متعددی ظهور و بروز پیدا کرد که به 
طور کلی از نحوه برگزاری جشنواره تا امتیازدهی به مباحث 
ارسال شده و حتی نحوه قرائت بیانیه در ابتدای مراسم توسط 
یکی از داوران جشنواره، در معنای کلی؛ توهین آمیز، پُرایراد و 

بی اغماض به نمایش گذاشته شد.
به طور اجمالی و با احترام به دیدگاه داوران جشنواره، مواردی 
که در ذیل بیان می شود؛ برخاسته از انتقاد به جا و دلسوزانه 
برای اهالیِ رسانه در استان البرز است که امید است مورد 

رسیدگی و پیگیری قرار بگیرد.
اولین و تلخ ترین موضوع تندی که در برگزاری اختتامیه 
مشاهده شد؛ قرائت بیانیه ای بود که به طور غیرمستقیم 
و تلویحا اشاره براین امر داشت که استان البرز با کوله باری 
از ناآگاهی و بی اطلاعاتی پا در عرصه خبر گذاشته و بدون 
درنظر گرفتن موارد و مواضع حاکم دراین مقام، قلم فرسایی 

می کند!
بیان این بیانیه، برای اکثریتِ اهالیِ قلمِ البرز -که دلسوزانه، 
با خط مشی مشخص و تمرکز بر موضوعات مهم اجتماعی- 
اقتصادی، سعی در حل مسائل و آسیب های متناوب در 
جامعه را دارند- نوعی تلخندِ مملو از بی احترامی بود که 
ندانسته و با درنظرگرفتنِ چند خط از مطبوعات استانی، 
چنین حکمی برایشان به مُهر تأیید رسیده و داوران حاذق در 
این امر، مشتی را نشانه خروار دانسته اند که قطعاً دال براین 
امر است که بی سند و بی اطلاعات کافی به عنوان طوماری 

تحت عنوانِ بیانیه، قرائت شده است.
گفتنِ«  که »چگونه  این مهم  بیان  اگرچه  میان،  این  در 
هرگونه موضوعی در این مبحث که با خیل نمایندگان و 
پیشکسوتان خبر و مطبوعات رو به رو هستیم، محلی از 
اعراب ندارد، اما بی توجهی بر این شیوه و اسلوب؛ خود، 
نقدی درخور و به جا از سوی اهالی رسانه در البرز است که 
نقدهایی سازنده و مورد پذیرش است که در کمال احترام 
و با پردازش به ضعف های موجود، مطرح گردد، نه صرفا 
سخنانی آمیخته به چند واژه و در ملغمه ای از بی ا عتباری به 

اهالیِ رسانه در استان مذکور!
و نکته ای دیگر که بیان آن قطعا خالی از لطف نیست، 
معیار و اندازه گیری مطالب از سوی داوران جشنواره است که 
بسیاری از مطالبِ راه یافته در جشنواره به گونه ای در چیدمان 
نهایی برگزیدگان برتر اعلام و سهم پذیر گشتند که بی هیچ 
قضاوت و پیش داوری، عدمِ سواد رسانه ای را در این جشنواره 
به رخ کشید که تمایز و تفکیکِ قابل بیان و مشخصی میان 
مقاله، یادداشت و سرمقاله وجود نداشته و مبحث صفحه آرایی 

با کاریکاتوردر یک رده مورد ارزیابی قرار گرفته است.
موارد مذکور به عنوان نمونه و شمه ای، از جمله خلل و 
خلأهای وارده ای است که جای نقد، پذیرش و اصلاح دارد 
و امید است با استمرار و پیگیریِ مجدانه اهالی فرهنگ و 

ارشاد استان البرز به نتیجه مطلوب و عادلانه دست یابد.

یادداشت

سرمربی والیبال زنان سایپا گفت: از نظر رییس فدراسیون، 
لیگ برتر یعنی مسابقات رفت و برگشت و موافق برگزاری 

آن به صورت متمرکز نیست.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، مریم هاشمی روز 

پنجشنبه با اعلام این مسئله اظهار داشت: در جلسه ای که 
در دو ماه گذشته با مسئولان فدراسیون والیبال داشتیم، 
محمدرضا داورزنی موافق برگزاری لیگ به صورت متمرکز 
یا غیرمتمرکز نبود. از نظر داورزنی لیگ والیبال زنان یعنی 
مسابقات رفت و برگشت است و اصلا موافق برپایی این 
مسابقات آن هم به این شیوه نیست. فکر نمی کنم در 

والیبال چنین برنامه ای انجام شود.
وی افزود: باید در مراسم قرعه کشی لیگ والیبال زنان در 
پنجم مهرماه این موضوع نظرسنجی شود یا اگر شرایط کرونا 
شدید شد، فدراسیون تصمیمی بگیرد و با توجه به وضعیت 
آن را اعلام کند. باید بینیم شرایط کرونا تشدید می شود یا 

کاهش می یابد.
سرمربی سایپا عنوان کرد: بازیکنان باید همه تست بدهند و 
هزینه مشکلی نیست و جان بازیکنان از هزینه تست مهم تر 
است. اگر بازیکنان تست ندهند نباید بازی ها برگزار شود. 
باشگاه ها باید از بازیکنان تست بگیرند. حتی سایپایی ها هم 

پیش از تمرین باید تست کرونا بدهند.

وی ادامه داد: از نظر من اگر الان لیگ والیبال زنان به 
صورت متمرکز برگزار شود، فعلا  مشکلی نیست. درست 
است که لیگ یعنی مسابقات رفت و برگشت اما نسبت به 
شرایط باید تصمیم گیری کنند و در این جلسه از سرمربیان 

نظرخواهی و در نهایت اعلام برنامه شود.
هاشمی یادآور شد: باشگاه سایپا برای اعزام ما به جام 
باشگاه های آسیا آمادگی صد درصد دارد اما ۲۰ روز پیش 
اعلام کردند که تمام مسابقات آسیایی لغو شده است. 
اعزام  را  ما  قطعا  سایپا  برگزار شود  مسابقات  این  اگر 

می کند.
برگزاری  موافق  الان  به شرایط  توجه  با  کرد:  اضافه  وی 
مرحله پلی آف لیگ والیبال زنان نیستم. اگر روند شیوع 
کرونا به سمت نرمال برود موافق هستم. زیرا دیگر لیگ 
رفت و برگشت و پایان آن هم باید با پلی آف تمام شود. 
اگر شرایط اینگونه باشد، مسابقات هر چقدر کوتاه تر باشد، 
رفت و آمد کمتری داریم و سلامت بازیکنان و کادر فنی 

به خطر نمی افتد.  

توپ و تور

»مریم هاشمی«:

داورزنی موافق برگزاری متمرکز لیگ والیبال نیست

قبل از اینکه فوتبالیست باشیم»انسانیم«!

رفتی و رفتن تو داغی نهاده بر دل 

 ۱۳۶۶ سال  نوشت:  یادداشتی  در  اطلاعات  روزنامه 
شمسی است. بازی های فوتبال مقدماتی جام ملت های 
آسیا. کاتماندو پایتخت کشور فقیر نپال. تیم فوتبال 
ایران با تیم میزبان در حال بازی است. در نیمه دوم، در 
حالی که بازیکنان ایران بازی را از حریف، تا اینجای کار، 
برده اند، مرتضی کرمانی مقدم بازیکن ستاره مهاجم تیم 
ملی در زمین خوش  می درخشد و نیمکت نشینان بازی 

برجسته او را تشویق می کنند.
ناگهان مرحوم پرویز دهداری مدیر فنی تیم ملی به 
رضا وطن خواه سرمربی تیم می گوید مرتضی را از زمین 
بیرون بکش! وطن خواه به دهداری می گوید پرویزخان! 
ما هر سه تعویض مان را انجام داده ایم. نمی توانیم دیگر 
تعویض کنیم. مرتضی هم که فوق العاده ظاهر شده 
است. پرویزخان اما می گوید می دانم که نمی توانیم 
تعویض کنیم، گفتم از زمین بیرون بیار. ده نفره بازی 

می کنیم!
مرتضی در میان بهت خودش و ناباوری بازیکنان حریف 
و تماشاچیان، از زمین بیرون می آید بدون آنکه کسی 

بتواند جانشینش شود.
را  مقدم  کرمانی  مرتضی  وطن خواه  بازی،  از  بعد 
به  با شما کار دارد.  می خواهد و می گوید پرویزخان 

اتاقش برو. پرویز دهداری با او آرام آرام شروع به سخن 
می کند. از او و توانایی اش در فوتبال تعریف می کند و 
او را تشویق و تحسین می کند. بعد از این تعریف ها، 
مرتضی بیشتر تعجب می کند. از او می پرسد: خیلی عذر 
می خواهم پرویزخان. اگر این طور است که می فرمائید 
پس چرا وسط بازی مرا کشیدید بیرون. من که حتی 

کارت زرد هم نداشم...
مرتضی  می کند.  مرتضی  به  عمیق  نگاهی  دهداری 
احساس می کند نگاه های پرویزخان از او گذر کرد و تا 

دوردست ها، آنسوی دیوار اتاق، امتداد یافت.
آن  تو  پرویزخان نفس عمیقی می کشد و می گوید: 
بازیکن حریف را دریبل یکسره و دو سره زدی و بعد توپ 
را از میان پاهایش عبور دادی و دوباره توپ را گرفتی و 
منتظر ماندی تا دوباره تقلا کند و دوباره دریبلش کنی؟ 
فکر نکردی که آن بازیکن هم، مثل تو، بازیکن تیم 
ملی یک سرزمین است. ملتی منتظر دیدن درخشش 
و شایستگی او هستند. از آن گذشته، او پدر دارد، مادر 
آن  دارد،  دارد، خویشاوند  بچه  دارد،  احتمالا زن  دارد، 
ها دارند بازی را می بینند، منتظرند ببینند فرزندشان، 
همسرشان یا پدرشان در مصاف با حریف چه می کند. 
تو او را نزد خانواده اش، بچه محل هایش، دوستانش و 

ملتش تحقیر کردی، خوار و خفیف کردی.
باشیم،  فوتبالیست  اینکه  از  قبل  ما  جان!  مرتضی 
انسانیم. چه کسی به ما حق داده است انسان دیگری را 
کوچک کنیم، حقیر کنیم، خجالت زده کنیم. آن هم در 
برابر میلیون ها جفت چشم؟ پس انسانیت چه می شود؟ 
اخلاق چه می شود؟ جوانمردی چه می شود؟ فتوت 
چه می شود؟ پرویزخان سخن می گفت و مرتضی اشک 

می ریت...
پی نوشت: چگونه بود این نسل نسلی که نه ستاد نماز. 
نه ستاد امر به معروف و نه بر در و دیوار آیه و حدیث و 
روایت. نه نماز جمعه نه هرروز در رادیو و تلویزیون اش 
روایت اخلاق دین داری درس انسانیت خبری بود آن 
نسل سینمای فارسی را داشت. عرق فروشی سر خیابان 
رو داشت اما برای رفتن یا نرفتن مختار بود. این نسل 
دمار از روزگار لشکر عراق در آورد. فقط اینگونه آزادی و 
این طرز تفکر می تواند برخورد با زیردست باید چگونه 
باشد. نسل گذشته به راستی و به دور از ریا و نفاق 
اخلاق گرا و آزاده بودند که امتداد راه پوریای ولی تختی 
در مسیری سبز تا نپال هم کشیده می شود. اخلاق و 
جوانمردی را با بخشنامه و دستور نمی توان در جامعه 

جاری کرد...

مهدی جان. زود بود... واقعا زود رفتی. از روز اول که 
در سال 1379 در اون اتاقک زیر پله ورزشگاه شیرودی 
فدراسیون همگانی را با آقای علیپور شروع کردیم و 
همان برخورد اول انگار سال ها تورا می شناختم... 
عاشق یادگیری بودی. سپک تاکرا که شکل گرفت تو 
عاشق این رشته بودی. سال 83 اولین اعزام تیم به 
مالزی. به آقای علیپور پیشنهاد کردم مهدی را هم 
سفر  اولین  بودی  خوشحال  چقدر  مالزی...  ببریم 
خارجی ات... دعا کردی... سال 84 دومین سفر به 
تایلند و تو دیگه عضو ثابت تیم بودی... سوم شدیم 
در دبل راگا... رفتی تلویزیون... ورزش و مردم... خیلی 

ها باورت نداشتند اما بعد از بهرام خان شفیع همه 
جای ورزش و مردم بودی... ولی همیشه به من مثل 
برادر بزگترت لطف داشتی... تا آن جمعه سیاه... وقتی 
قرار بود گزارش های هفتگی را در ورزش و مردم پخش 
کنی تلخ ترین خبر برایم آمد... مهدی جان... هرگز 
نمی توانم فراموشت کنم... فیلم های شوخی ها و 
ترانه خوندن های گیلکی و مسابقات تایلند و مالزی 
را گاهی نگاه می کنم با حسرت و بغضی در گلو... 
24 مردادماه سالروز پرواز ابدی مهدی نفر را گرامی 
می داریم؛ شادی روح مهدی نفر صلواتی بر محمد 

و آل محمد...

خاطره بازی

مکث
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رکورد دوی ۵۰۰۰ متر جهان شکستورزشی
یک دونده اوگاندایی  به نام »جاشوا چپتگی« رکورد دوی ۵۰۰۰ متر جهان 

را پس از ۱۶ سال که پیش از این در اختیار »کننسیا بکله« بود شکست.

»رئیس هیأت پزشکی ورزشی استان اصفهان«:

خبرنگاران نقش زیادی در سلامتی جامعه دارند
۳۱۲ هزار ورزشکار درسال ۹۸ بیمه شده اند

اختلاف سازمان لیگ و فدراسیون پزشکی ورزشی ایران 
درباره افسران سلامت آموزش دیده ازسوی هیأت های 

پزشکی ورزشی استان ها است.
دکتر »احمد باقری مقدم« -رئیس هیأت پزشکی ورزشی 
استان اصفهان- در نشست خبری آنلاین هیأت پزشکی 
ورزشی با گرامیداشت روز خبرنگار و فوت ناگهانی مرحوم 
رسانه  و  بسکتبال  بااخلاق  پیشکسوت  پاکروان  محمد 
اظهارداشت: ۳۱۲ هزار  ورزشکار بیمه شده اصفهانی در 
سامانه فدراسیون پزشکی ورزشی ایران به ثبت رسیده که 
آمار بسیار خوبی است، اما درسال جاری به خاطر شیوع 

کروناویروس با کاهش چشمگیری مواجه شدیم.
کرونا  ویروس  با  مبارزه  ستاد  مصوبات  درخصوص  وی 
گفت: در ابتدا وزارت بهداشت مباحث کرونا در ورزش را به 
فدراسیون پزشکی ورزشی ایران واگذار کرده بود و فدراسیون 
نیز با رصد و پیگیری موضوعات مرتبط با ورزش بخشنامه 
موضوعات خود را در اختیار جامعه ورزش قرار می داد، اما 
با تغییراتی که شکل گرفت مقرر شد به  صورت استانی 

انجام شود.
دکتر باقری مقدم افزود: البته ما با تاخُیر، مصوبات ستاد 
مبارزه با کرونا را دریافت می کنیم که انتظار داریم این 

همکاری و تعامل نزدیک تر و بیشتر ادامه داشته باشد.
وی خاطر نشان کرد: در این مدت تجارب خوبی را به دست 
آورده ایم که می توانیم در اختیار ستاد مبارزه با کرونا قرار 

دهیم.
رئیس هیأت پزشکی ورزشی استان اصفهان با توصیه به 
ورزشکاران برای دریافت خدمات درمانی با ضریب بیشتر 
از آنان خواست تا بیمه ورزشی را جدی بگیرند و نگذارند 

فاصله ایجاد شود.
باقری مقدم یادآور شد جمعیت زیادی در حوزه ورزش فعال 
هستند واز این طریق امرار معاش می کنند که متاسفانه به 
خاطر شیوع ویروس کرونا، مراکز و اماکن ورزشی متحمل 
خسارت های زیادی شده اند و حتی بعد از بازگشایی که 
با رعایت فاصله اجتماعی و پروتکل های بهداشتی صورت 
گرفته است با مراجعین کمتری رو به رو هستند! و به 
همین خاطر و با توجه به گفته رئیس جمهور برای تامین 
هزینه های معیشتی مردم سعی داریم با اهمیت ویژه 
ای که به پروتکل های بهداشتی قایل هستیم، پس از 
بازگشایی مراکز ورزشی با نظم و انجام بازرسی هایی که 
انجام می پذیرد همکاری لازم را با باشگاه ها به عمل آوریم.
رئیس هیأت پزشکی ورزشی افزود: برای تعامل با باشگاه 
ها پیرامون رعایت پروتکل های بهداشتی در ابتدا تذکر 
شفاهی و درصورت تکرار تذکر کتبی داده شده است که ۱۲ 
باشگاه  توجه به تذکرات نکرده و مرتکب تخلفات مکرر شده 

بودند پلمب گردید.
دکتر باقری مقدم در خصوص نحوه فعالیت ورزشکاران 
رشته هایی نظیر ورزش های رزمی، کشتی، بوکس و... 
اظهارداشت: این رشته های ورزشی و امثال آن ها باتوجه 
به تماس نزدیک از حساسیت بیشتری برخوردارند که حتما 

باید از ماسک استفاده شود.
وی افزود: البته در حال حاضر کلیه ورزشکاران این رشته 
ها به صورت  انفرادی به تمرینات خود برای آماده سازی 

می پردازند.

نیز  ورزشکاران  ورزشی  بیمه  بحث  با  ارتباط  در  وی 
توضیحاتی داد و گفت: ورزشکاران شهرستان ها با پرداخت 
۲۰ هزار تومان و ورزشکاران روستاها با پرداخت ۱۲ هزار 
تومان برای حق عضویت یک سال بیمه ورزشی از خدمات 
زیادی برخوردار می شوند. مضاف بر اینکه در زمینه آگاهی 
از وضعیت جسمی و روحی روانی از مشاوران پزشکی ما 
سود می برند و از مشاوره های تغذیه و روانشناسی در 
راستای رسیدن به قهرمانی و همچنین دستیابی به خدمات 

درمانی و فیزیوتراپی نیز برخوردار می گردند.
دکتر باقری مقدم در خصوص شایع ترین آسیب های 
ورزشی گفت: آسیب هایی مانند کوفتگی یا خراش های 
سطحی پرونده ای تشکیل نمی شود اما در سال گذشته 
بیش از هزار و دویست پرونده مصدومیت تشکیل دادیم که 

اکثر آن ها مربوط به مفاصل و شکستگی بود.
وی تصریح کرد: در بین انواع آسیب ها، مصدومیت زانوی 
ورزشکاران مقام نخست را دارا می باشد که در خیلی موارد 
نیاز به عمل جراحی پیدا می کند. البته آسیب های مچ 
پا که عمدتا با فیزیوتراپی مرتفع می شوند و آسیب های 
ستون فقرات در مراحل بعدی قرار دارند که ورزشکاران با 
از خدمات  ورزشی  بیمه  در  پرداخت و عضویت  حداقل 
رایگان و مطلوب و دریافت های میلیونی برخوردار می 

شوند.
رئیس هیأت پزشکی ورزشی اصفهان  با اشاره به کلینیک 
های درمانی گفت: کلینیک های درمانی هیأت پزشکی 
ورزشی استان اصفهان با رعایت پروتکل های بهداشتی 
فعالند و ورزشکاران می توانند با خیالی آسوده به این مراکز 
مراجعه کنند، اما در خصوص ماساژ، باتوجه به تماس 
نزدیک ماساژور با ورزشکار و خطرات ناشی از آن تا زمان 

اعلام ستاد مبارزه با کرونا تعطیل می باشد.
دکتر باقری مقدم با تاکید بر اینکه حمایت از ورزشی نویسان 
و فعالان عرصه ورزش بسیار ضروری است،  خاطرنشان کرد: 
سعی داریم این قشر زحمت کش را از خدمات درمانی 

برخوردار کنیم.
وی در انتهای سخنان خود به حوزه روانشناسی اشاره کرد 
و افزود: با فراخوانی که در سال گذشته داشتیم حدود ۷۰ 
فارغ التحصیل روانشناس ورزشی به هیأت پزشکی ورزشی 
استان اصفهان اعلام آمادگی و همکاری کردند که بسیار 
قابل توجه بود که با شکست کروناویروس و پس از آموزش 
های میدانی از وجود این کارشناسان حداکثر استفاده را به 

عمل خواهیم آورد. 
در پایان از سوی اعضای انجمن خبرنگاران، نویسندگان و 
عکاسان ورزشی اصفهان  به صورت نمادین از فعالیت های 
تلاشگران حوزه سلامت و بهداشت و کادر پزشکی ورزشی 

استان اصفهان تجلیل به عمل آمد.

گفت و گو گزارش ورزشی

همراه با »عضو هیات مدیره پرسپولیس« پیرامون جریمه فیفا؛

رغبتی: فیفا حق را به پرسپولیس داد ولی 
جریمه ها باید پرداخت شود!

عدم پرداخت به موقع حق و حقوق برانکو از سوی پرسپولیس 
باعث جریمه 127 هزار دلاری شده و متنی را برای آقای رغبتی 
عضو هیات مدیره پرسپولیس نوشتم با مضمون زیر. عضو 
هیات مدیره پرسپولیس جوابی داده و قبول کرده که جریمه 
هست ولی این مبلغ صحیح نیست. نهایتا مطلب ماهم این 

نوشتهای شد که  در ادامه می خوانید:
آقای وزیر ورزش!

نمایندگان شما در باشگاه پرسپولیس در نهایت خونسردی به 
مردم می خندند و می گویند مساله ای نیست... حل می شود 

و...
بل! ما هم می دانیم حل می شود؛ ولی با جیب مردم! 127 
هزار دلار نمی دانم چند صد میلیون تومان می شود ولی اگر 
برای آقای رسول پناه و دوستانش پولی نیست برای مردم تحت 
فشار اقتصادی که صدای خرد شدن استخوان کارگران زیر چرخ 
های سنگین بازار راکد و گرانی ها و بیکاری ها  شنیده می 
شود خیلی پول زیادی است. فساد در فوتبال از همین جاها 

نشات می گیرد.

و اما پاسخ دکتر رغبتی:

جناب فیض آبادی، مبلغ جریمه در این خبر درست نیست 
و کمتر از نصف آن است که در مقایسه با جرایم محرومیت 
های سنگین کسر امتیاز، بستن پنجره نقل و انتقال و سقوط 
در سطح نازلتری است و البته نزدیک به ۶۰ درصد این رای 
پرداخت شده و سرنوشت سه پرونده معین شده و یک پرونده 
)آقای برانکو( هم یک ماه مهلت دارد که انشاالله تمام می شود 
این دستمزد ۴ مربی است که در سال ۹۷ پرداخت نشده و 
کاملا میزان آن مشخص است پرسپولیس از سال ۹۰ تا کنون از 
بودجه دولتی بی بهره بوده پس این دستمزدها و جرایم متعلقه 
از حقوق هیچ شخصی کسر نشده و جرایم اینچنینی در احکام 
قضایی کشورمان در پرونده های مختلف وجود دارد و قطعا 
نسبت دادن آن به اینکه باعث فشار اقتصادی شده جای تعجب 

دارد ضمن اینکه هنوز نفهمیدم پرداخت حقوق معوقه ۴ مربی 
که عملکرد و کارنامه آن ها مشخص است چگونه منشا فساد در 
فوتبال شده است؟ فراموش نکنیم مبلغ بدهی و تاثیر نوسانات 
ارزی شدید باعث شده رقم هنگفتی به ریال شود و پرداخت آن 
به سادگی و یکجا میسر نشود. و البته مکاتبات فیفا نشان می 
دهد قانع شده که پرسپولیس در تلاش حل مشکل است و 
خفیف ترین رای را در این مرحله صادر کرده اند، اینگونه تحلیل 
کردن و تفسیر شاید باعث شود عده ای که در جریان نیستند 
راجع به آدم های مختلف قضاوت های نادرست کنند که البته 

به صواب نیست.
 با احترام علی رغبتی

***
در پاسخ به متن علی رغبتی عضو هیات مدیره پرسپولیس باید 
مطلبی نوشته شود چون بازهم جای بحث دارد؛  خدا را شکر 
که پرسپولیس در هیات مدیره اش یک مدیر ورزشی و کاربلد و 

پاسخگو مثل شما دارد.
از واکنش شما به مطلب فوق  بسیار خوشحال شدم و وظیفه 
ما همین است که مواردی مثل رقم جریمه 127 هزار دلاری 
به برانکو را جویا شویم و شما هم پاسخ دادید. اما پرسش 
اینجاست که چرا هیات مدیره اجازه داده نصف همین مبلغ 
به اذعان شما بابت دیرکرد بر باشگاه تحمیل شود.؟ چرا هر 
مدیری می آید حتما باید بر بدهی ها بیافزاید؟ مگر وقتی 
مثلا انصاری فرد رفت حساب و کتاب ها نباید شفاف سازی 
و برای مدیر بعدی مکتوب شود تا وقتی مدیر بعدی شروع 
می کند به یکباره با یک رقم 6 میلیاردی مفقود شده و بدون 

سند مواجه نشود؟!
بله جناب رغبتی؛  پول ها را مستقیم وزارت نمی دهد اما بالاخره 
از منابعی باید تامین شود که خواه ناخواه جبران آن با سرمایه 
ملی و مردمی اتفاق می افتد. باز هم ممنون از شفاف سازی 
علی آقای رغبتی. و باز هم تکرار می کنیم که چرا این بدهی 
برانکو را سر موعد نمی دهید که جریمه بر اصل پول بریده شود؟
البته ما باز هم وزیر ورزش را مقصر می دانیم که طی سه سال 
چندبار مدیران باشگاه های استقلال و پرسپولیس را تغییر داده 
و هر بار چه خساراتی بر فوتبال ایران وارد شده است. شش ماه 
دیگر سلطانی فر می رود و آنچه می ماند خرابه ای است که به 

وزیر بعدی ورزش می رسد!
خصوصی سازی هم  بحثش تمام شد چون خبری از واگذاری 
نبست و این را روز اول گفتیم و باز هم می گوییم خصوصی 

سازی یعنی »سرکار گذاشتن مردم«...

اصغر قلندری

  نویسنده 

سیدفرشاد فیض آبادی

 خبرنگار
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